

Herzliche Dank

Samschtage, im Advänt 2015

Amene wunderschöne Novämbersonntig isch euses „Grösi“ igschlafe und amene ebe so schöne Tag hämmer zäme mit Verwandte, Fründe, Nachbere und Bekannte vo ihre, de

Rosa Selina Höhn-Strickler

21. Februar 1924 – 8. November 2015

Abschied gno.

Mir danked ganz bsunders:

- de Frau Pfarrerin Henriette Meyer für die schöni, persönlich gstatteti Truurfier
- em Herr Georges Pulfer für die musikalisch Umrahmig
- de Spitex für ihri langjährig Unterstützig
- em Team vo de Pflägwohngruppe Drü Eiche für die liebvollig Pfläg i de letschte Wuche
- em Paracelsus-Spital Richterswil für die würdevollig Begleitig uf ihre letschti Wäg
- für die schöne Blueme und die tröschende Wort gschriebe oder usgsproche
- für d'Spände a d'Spitex oder für spätere Grabschmuck
- allne, wo mit ihre es Stückli de Läbeswäg teilt händ und ihre mit Achtig begänet sind
- für die grossi Ateilnahm über all die Zyt - es isch schön z'wüsse, dass mer so treit wird

Euses „Grösi“ lömmer jetzt uf dem Wäg wieterzieh, wo uf keinere Charte z'finde isch und eusi Gedanke begleitet sie i tüüfer Dankbarkeit. Mir werded sie i liebevoller Erinnerung bhalte.

D'Truurfamilie